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Π Ρ Α Κ Τ Ι Κ Α 

 

ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ  ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ  ΔΗΜΟΥ  ΣΕΡΡΩΝ 

 

Σ Υ Ν Ε Δ Ρ Ι Α Σ Η  16η  

Της   6ης  Ιουλίου  1999 

Ημέρα  Τρίτη  και ώρα 20.30'  μ.μ. 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: ΖΗΣΗΣ  ΜΗΤΛΙΑΓΚΑΣ  

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: ΠΕΡΔΙΚΗΣ ΖΗΣΗΣ    ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: ΣΥΜΕΩΝΙΔΗΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ 

 

 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ  ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ 

 

Κωνσταντινίδου Ελένη (Αντιπρόεδρος Δ.Σ.), Αγγελίδης Πέτρος, Αναστασιάδης 

Αντώνιος, Αργυριάδης Νικόλαος, Βαβαλέκας Ιωάννης, Βέρρος Κων/νος, Βλάχος 

Ηλίας, Γεωργίου Γεώργιος, Γκότσης Ηλίας, Εμμανουηλίδου Καίτη, Ζαπάρα Μαίρη, 

Καβακλιώτης Αντώνιος, Καδής Νικόλαος, Κουρουζίδης Μηνάς, Μισυρλής 

Σπυρίδωνας, Νέδος Νικόλαος, Σαουλίδης Στυλιανός, Σίγκας Γεώργιος, 

Στρατουδάκης Στυλιανός, Συμεωνίδης Βασίλειος, Σωτηριάδης Δημήτριος, 

Τερζόπουλος Γεώργιος, Τότσιος Ηλίας. 

ΑΠΟΝΤΕΣ  ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ 

 

1) Βλάχος Ιωάννης, 2) Μπάρκας Αθανάσιος, 3) Μπόγιογλου Βάσω,  4) Νυκτοπάτης 

Αντώνιος.    

Θ Ε Μ Α Τ Α   Η Μ Ε Ρ Η Σ Ι Α Σ  Δ Ι Α Τ Α Ξ Η Σ   

 

ΘΕΜΑ  1ο:  Έγκριση προμήθειας:    

  α) Ενός ημιφορτηγού Diesel 1,1 tn 

  β) Ενός απορριμματοφόρου 16m³ 

  γ) Ενός φορτηγού Diesel (χωρίς καρότσα) 2,3  tn 

  για τις ανάγκες της υπηρεσίας Καθαριότητας. 

ΘΕΜΑ  2ο:  Έγκριση προμήθειας ενός (1) επιβατικού αυτοκινήτου 1.200 cc για τις 

ανάγκες της Τεχνικής Υπηρεσίας. 

 

1 



 

 

ΘΕΜΑ  3ο:  Έγκριση του 1ου Α.Π. και συνέχιση του έργου: "Κατασκευή 

Αυτοκινητοδρομίου (Α΄ Φάση)". 

ΘΕΜΑ  4ο:  Αποδοχή χρηματοδότησης και έγκριση του έργου: "Μελέτη-

Κατασκευή μονοκατοικιών με την μέθοδο της προκατασκευής". 

ΘΕΜΑ  5ο:  Έγκριση απ' ευθείας ανάθεσης εκπόνησης μελέτης του έργου: 

"Διακόσμηση χώρων αναμονής εκδηλώσεων Κινηματοθεάτρου 

<ΑΣΤΕΡΙΑ>". 

ΘΕΜΑ  6ο:  Έγκριση ανάθεσης εκπόνησης της μελέτης του έργου: "Επέκταση 

σκηνής και κατασκευή στέγης Κινηματοθεάτρου <ΑΣΤΕΡΙΑ>". 

ΘΕΜΑ  7ο:  Πρόταση απ' ευθείας ανάθεσης της μελέτης: "Αποτυπώσεις 

καταληφθεισών δημοτικών εκτάσεων για διανοίξεις δρόμων". 

ΘΕΜΑ  8ο:  Παράταση προθεσμίας μελέτης πράξης εφαρμογής της γειτονιάς Άνω 

Καμενίκια - Ιμαρέτ. 

ΘΕΜΑ  9ο:  Έγκριση μελέτης του έργου: "Πεζοδρόμηση οδού Σελεύκου και οδών 

του Ο.Π.. 13 της πόλεως Σερρών". 

ΘΕΜΑ 10ο:  Έγκριση συνέχισης της εκτέλεσης των εργασιών κ.λ.π., που 

ανατέθηκαν στην ΔΕΕΚ για την έκδοση του οδηγού της πόλεως με 

πιστώσεις του προγράμματος INTERREG. 

ΘΕΜΑ 11ο:  Ενημέρωση για αποφάσεις των Δημοτικών Επιχειρήσεων. 

ΘΕΜΑ 12ο:  Έγκριση προμηθειών και δαπανών για κάλυψη αναγκών των 

Υπηρεσιών του Δήμου. 

ΘΕΜΑ 13ο:  Επιστροφή χρημάτων, ως αχρεωστήτως εισπραχθέντων. 

ΘΕΜΑ 14ο:  Ορισμός Δημοτικών Συμβούλων ως μελών στα Πρωτοβάθμια και 

Δευτεροβάθμια Συμβούλια επιθεώρησης θεάτρων και 

κινηματογράφων. 

ΘΕΜΑ 15ο:  Ορισμός μελών της επιτροπής του Π.Δ. 267/98 "περί διαδικασίας 

χαρακτηρισμού και κατεδάφισης νέων αυθαίρετων κατασκευών, 

τρόπου εκτίμησης της αξίας και καθορισμού του ύψους των προστίμων 

αυτών". 

ΘΕΜΑ 16ο:  Συγκρότηση επιτροπών για την διενέργεια απογραφής κινητής και 

ακίνητης περιουσίας του Δήμουη. 

ΘΕΜΑ 17ο:  Παραχώρηση χώρου για σύσταση οικογενειακών τάφων. 

ΘΕΜΑ 18ο:  Συμπλήρωση της υπ' αριθμ. 760/1996 Α.Δ.Σ. περί της λειτουργίας 

καντινών στο Αυτοκινητοδρόμιο. 
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ΘΕΜΑ 19ο:  Εξέταση αιτήματος του Συλλόγου Οικογενειών και Φίλων για την 

Ψυχική Υγεία Ν. Σερρών. 

ΘΕΜΑ 20ο:  Αποδοχή της πρότασης του Τοπικού Συμβουλίου του Δημοτικού 

Διαμερίσματος Επταμύλων για διακοπή της λειτουργίας Σκοπευτηρίου. 

ΘΕΜΑ 21ο:  Έγκριση έκδοσης αδειών λειτουργίας καταστημάτων Υγειονομικού 

Ενδιαφέροντος.  

ΘΕΜΑ 22ο:  Καταβολή αποζημιώσεων σε δικαιούχους για ρυμοτομούμενες 

οικοπεδικές εκτάσεις: 

 α) Πολυτίμης Αρβανιτίδη 

 β) Ιωάννη Μπαρακλή 

 γ) Δημητρίου Βαλκανά, κ.λ.π. 

 δ) Ευαγγελίας Πανίδου, κ.λ.π. 

 

   

 

16η   Σ Υ Ν Ε Δ Ρ  Ι Α Σ Η   1999 

 

  

 

 κ. Πρόεδρος: Κυρίες και κύριοι συνάδελφοι, ξεκινάμε την συνεδρίαση, το 

Προεδρείο και η Δημοτική Αρχή, ζητάμε με την διαδικασία του κατεπείγοντος, γιατί 

ήρθαν εισηγήσεις χθες και σήμερα, για την λήψη απόφασης στα παρακάτω θέματα: 

 

- Έγκριση της μελέτης του έργου: «Επισκευή και Συντήρηση του Ειδικού 

Δημοτικού Σχολείου» πρ/σμού 8.000.000 δρχ. 

- Έγκριση της μελέτης του έργου: «Επισκευή και Συντήρηση του 17ου 

Δημοτικού Σχολείου» πρ/σμού 3.000.000 δρχ. 

λόγω των θερινών διακοπών, για να μπορέσουν να δουλέψουν οι εργολάβοι και να 

τελειώσουν  τις εργασίες μέχρι τον Σεπτέμβριο.  

 

- Έγκριση μελέτης του έργου: «Διάφορες σιδηροκατασκευές στο Δημοτικό  

Αμφιθέατρο», πρ/σμού 2.950.000 δρχ. 

Είναι εργασίες που εκτελέστηκαν. Και,  

 

- Τον πολεοδομικό χαρακτηρισμό του χώρου για την ανέγερση του 

Αστυνομικού Μεγάρου, στο Ο.Π. 202α της πόλης των Σερρών. 

 

Είναι το οικόπεδο που είναι το πάρκινγκ σήμερα του σταθμού λεωφορείων του 

ΚΤΕΛ Σερρών. Ένα μεγάλο τμήμα του οικοπέδου παραμένει χαρακτηρισμένο και θα 

ανεγερθεί το κτίριο της Αστυνομίας και το υπόλοιπο τμήμα του οικοπέδου που 

ουσιαστικά είναι η αντιπαροχή προς τον κατασκευαστή, να αποχαρακτηριστεί  από 

τον χαρακτηρισμού χώρου ανέγερσης Αστυνομικού Μεγάρου.  

 κ. Σωτηριάδης: Κύριε Πρόεδρε, απλά θα ήθελα να σας θυμίσω, ότι πριν από 

2-3 Δημοτικά Συμβούλια, ήσασταν πάρα πολύ αρνητικός για ένα εργάκι που είχε 

γίνει στο Μετόχι, το οποίο είχε γίνει χωρίς μελέτη και κόστισε περίπου 1 εκ. δρχ.  
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Τότε είχατε πει, <αυτός που έδωσε εντολή να γίνει το έργο, ας το πληρώσει ο ίδιος>. 

Αυτή ήταν η πρότασή σας. Και σας είχαμε πει, ότι αυτά τα τακτοποιούν 

αναδρομικώς. 

 κ. Πρόεδρος: Κύριε συνάδελφε, εδώ δεν έχουμε κατασκευάσει κανένα έργο. 

 κ. Σωτηριάδης: Αφήστε με να ολοκληρώσω. Το ένα έργο κατασκευάστηκε 

κ. Πρόεδρε. Και ερχόμαστε τώρα, να ψηφίσουμε την μελέτη και την τροποποίηση 

του πρ/σμού. Σωστά; Σε τι διαφέρει από εκείνο για το οποίο ήσασταν τόσο 

αρνητικός; Και κόστισε μόνο 1.000.000 δρχ.! Σήμερα, τι πρέπει να πούμε δηλαδή; 

Ότι αυτός που έδωσε εντολή, να το πληρώσει ο ίδιος;  

 κ. Πρόεδρος: Για να μην δημιουργούνται εντυπώσεις σκόπιμες, το έργο στο 

οποίο αναφέρεστε, κατασκευάστηκε πριν από ένα-δυο χρόνια. Και δεν τόλμησε 

καμιά Δημοτική Αρχή να το φέρει σε Δ.Σ., παρόλο που έγιναν 40 συνεδριάσεις του 

Δ.Σ.  Και έρχεστε μετά από 2,5 χρόνια να νομιμοποιήσουμε ένα έργο, και τώρα 

απευθύνετε μομφή σε μένα ή σε όποιο δημοτικό σύμβουλο γι’ αυτή την διαδικασία; 

Σας παρακαλώ! 

 κ. Σωτηριάδης: Εσείς τότε είπατε, εδώ δεν υπάρχει μελέτη, ας το πληρώσει 

αυτός που έδωσε την εντολή. Πρέπει να κάνουμε κι εμείς το ίδιο; Να πούμε δηλαδή 

αυτά τα 2 εκ. δρχ. να τα πληρώσει ο υπεύθυνος Αντιδήμαρχος ή ο Δήμαρχος; Για 

όνομα του Θεού! Καλώς έγινε το έργο κ. Δήμαρχε, αλλά τότε έγινε ολόκληρο θέμα 

εδώ, μας ταλάνισε μια ώρα, ένα έργο του 1.000.000 δρχ.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Το έργο αυτό έγινε με αυτεπιστασία. Γιατί δηλαδή το να 

έρχεται η επιβεβαίωση μιας μελέτης, δεν είναι κακό. Αλλά να φέρνουμε την μελέτη 

μετά από τρία χρόνια, είναι άλλο.  

 κ. Σωτηριάδης: Δεν ήταν 3 χρόνια κ. Δήμαρχε.  

 κ. Αγγελίδης:  Κύριε Σωτηριάδη, να σας εξηγήσω κάτι. Υπάρχει μεγάλη 

διαφορά της μιας περίπτωσης με την άλλη. Λοιπόν, για το θερινό θεατράκι, ήρθε εδώ 

και ψηφίστηκε η ανακαίνιση του θερινού θεάτρου. Ψηφίσαμε μάλιστα 12 εκ. δρχ. Το 

έργο έγινε με αυτεπιστασία. Τώρα στο τέλος της ανακαίνισης και επειδή θα έδινε 

παράσταση το ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ., έγιναν κάποιες εργασίες. 

Είναι δυο διαφορετικά περιστατικά, δεν έχει καμία σχέση το ένα με το άλλο. Από εδώ 

πέρασε από Δ.Σ. η μελέτη. Απλώς, χρειάστηκε στο τέλος να γίνουν κάποιες 

πρόσθετες εργασίες, για να μπορέσει το ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ., να δώσει παράσταση. Δεν 

μπορείτε να παραλληλίσετε την μια περίπτωση με την άλλη.  

 

 

 - Εγκρίνονται. 

 

 

ΘΕΜΑ  1ο:  Έγκριση προμήθειας:    

  α) Ενός ημιφορτηγού Diesel 1,1 tn 

  β) Ενός απορριμματοφόρου 16m³ 

  γ) Ενός φορτηγού Diesel (χωρίς καρότσα) 2,3  tn 

  για τις ανάγκες της υπηρεσίας Καθαριότητας. 

 

 

 - Εγκρίνεται. 
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ΘΕΜΑ  2ο:  Έγκριση προμήθειας ενός (1) επιβατικού αυτοκινήτου 1.200 cc για τις 

ανάγκες της Τεχνικής Υπηρεσίας. 

 

 

 κ. Γκότσης: Κύριε Πρόεδρε, συγνώμη. Οι προμήθειες αυτές, από πού θα 

γίνουν; Από την πόλη μας ή από αλλού. 

 κ. Πρόεδρος: Όταν γίνεται διαγωνισμός κ. συνάδελφε, δεν μπορούμε να 

αποκλείσουμε κανέναν. 

 κ. Σωτηριάδης: Πιστεύω, ότι για το επιβατικό, χρειάζεται έγκριση από το 

Υπουργείο Εσωτερικών. Έτσι είναι;  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Αν χρειαστεί θα την ζητήσουμε.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ  3ο:  Έγκριση του 1ου Α.Π. και συνέχιση του έργου: "Κατασκευή 

Αυτοκινητοδρομίου (Α΄ Φάση)". 

 

 

 κ. Πρόεδρος: Πρόκειται για έργο το οποίο τελείωσε το 1998, έγιναν 

πληρωμές μέχρι ένα ορισμένο ύψος και με τον 1ο Α.Π., έχουμε οφειλές προς τον 

κατασκευαστή ποσού 32 περίπου εκ. δραχμών, με εγκεκριμένη πίστωση από ΣΑΤΑ 

περί τα 20 εκ. δρχ. και επιπλέον ψήφιση από το Δ.Σ. πίστωσης ύψους περίπου 

11.600.000  δρχ.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ  4ο:  Αποδοχή χρηματοδότησης και έγκριση του έργου: "Μελέτη-

Κατασκευή μονοκατοικιών με την μέθοδο της προκατασκευής". 

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ  5ο:  Έγκριση απ' ευθείας ανάθεσης εκπόνησης μελέτης του έργου: 

"Διακόσμηση χώρων αναμονής εκδηλώσεων Κινηματοθεάτρου 

<ΑΣΤΕΡΙΑ>". 

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ  6ο:  Έγκριση ανάθεσης εκπόνησης της μελέτης του έργου: "Επέκταση 

σκηνής και κατασκευή στέγης Κινηματοθεάτρου <ΑΣΤΕΡΙΑ>". 

 

 - Εγκρίνεται. 
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ΘΕΜΑ  7ο:  Πρόταση απ' ευθείας ανάθεσης της μελέτης: "Αποτυπώσεις 

καταληφθεισών δημοτικών εκτάσεων για διανοίξεις δρόμων". 

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

ΘΕΜΑ  8ο:  Παράταση προθεσμίας μελέτης πράξης εφαρμογής της γειτονιάς Άνω 

Καμενίκια - Ιμαρέτ. 

 

  

 κ. Πρόεδρος:  Θα γίνει από την μελετητική ομάδα του κ. Σταμούλη. Η 

πρόταση είναι, για δυο (2) μήνες.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ  9ο:  Έγκριση μελέτης του έργου: "Πεζοδρόμηση οδού Σελεύκου και οδών 

του Ο.Π.. 13 της πόλεως Σερρών". 

 

 

 κ. Πρόεδρος: Είναι εδώ δίπλα στο «ΜΠΕΖΕΣΤΕΝΙ».  

 κ. Γκότσης: Κύριε Πρόεδρε, η Σελεύκου, θα πεζοδρομηθεί και θα 

χαρακτηρισθεί πεζόδρομος;  

 κ. Πρόεδρος: Χαρακτηρίσθηκε ήδη. Πέρασε από το Συμβούλιο. 

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 10ο:  Έγκριση συνέχισης της εκτέλεσης των εργασιών κ.λ.π., που 

ανατέθηκαν στην ΔΕΕΚ για την έκδοση του οδηγού της πόλεως με 

πιστώσεις του προγράμματος INTERREG. 

 

 

 κ. Πρόεδρος: Εκτός των άλλων, ζητείται και η επικυρωποίηση των 

συμβάσεων με συγκεκριμένη τροποποίηση, προκειμένου να αντικατασταθούν τα 

μέλη των επιτροπών. Αντί του κ. Βλάχου που ήταν μέλος σύμφωνα με την σύμβαση, 

να μπει ο κ. Μητλιάγκας, που είναι τώρα Δήμαρχος και αντί της κας Ζαπάρα, που 

ήταν πρόεδρος της ΔΕΕΚ, να μπει ο συνάδελφος κ. Μηνάς Κουρουζίδης, που την 

διαδέχτηκε.  

 κα Ζαπάρα: Θα ήθελα να πω προς τους κυρίους που θα είναι στην επιτροπή 

και θα συνεχίσουν από  κει  που  σταματήσαμε.  Γιατί  το  συγκεκριμένο  έντυπο  έχει  
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φθάσει κάπου και πρέπει να πάει και αλλού, θεωρώ ότι θα πρέπει να ξαναρίξουμε μια 

ματιά, πιθανόν να χρειάζεται και κάτι άλλο, για να υπάρχει μια ισόρροπη  αποδοχή 

από τον Τύπο και να καλύψει τις επιθυμίες όλων των πλευρών.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 11ο:  Ενημέρωση για αποφάσεις των Δημοτικών Επιχειρήσεων. 

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

ΘΕΜΑ 12ο:  Έγκριση προμηθειών και δαπανών για κάλυψη αναγκών των 

Υπηρεσιών του Δήμου. 

 

 

 κ. Σωτηριάδης: Μέσα στις δαπάνες, έχει για το γραφείο του Δημάρχου, 4 – 

4,5 εκ. δρχ. Πέρασε ένα μήνυμα στον κόσμο, ότι η οικονομική κατάσταση του Δήμου 

δεν είναι καλή. Θεωρώ ότι είναι πρόκληση σήμερα, να ξοδεύουμε 4,5 εκ.  δρχ., για το 

Γραφείο του Δημάρχου. Άλλωστε εσείς κ. Δήμαρχε, αυτό το είχατε σύμβολο επί των 

ημερών σας.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Εγώ για να πω την αλήθεια, δεν φανταζόμουν ότι θα 

έμπαινε μέσα σαν θέμα προμήθειας. Θα γίνει μια βιβλιοθήκη για το Γραφείο του 

Δημάρχου, η οποία θα είναι έπιπλο αξίας ες αεί. Δεν θα το πάρω στο σπίτι μου. Αλλά 

εγώ ήθελα να μπει σαν ξεχωριστό θέμα. Θα γίνει μια πανέμορφη μνημειακή 

βιβλιοθήκη, για το Γραφείο του Δημάρχου. Ο Δήμαρχος δεν είναι το πρόσωπο, 

εκφράζει την αρχοντιά της πόλης. Δεν εκφράζει τον εαυτό του. Δεν έχω ανάγκη εγώ 

από βιβλιοθήκη. Βιβλιοθήκη έχω στο σπίτι μου. Θα γίνει μια βιβλιοθήκη, που θα τιμά 

πραγματικά και την πόλη και το γραφείο του Δημάρχου. Δεν είναι μίζερα πράγματα 

αυτά. Εγώ ήθελα να περάσει σαν ξεχωριστό θέμα, με μελέτη, κανονικά. Ουδέν 

κρυπτόν.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 13ο:  Επιστροφή χρημάτων, ως αχρεωστήτως εισπραχθέντων. 

 

 

 - Εγκρίνεται. 
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ΘΕΜΑ 14ο:  Ορισμός Δημοτικών Συμβούλων ως μελών στα Πρωτοβάθμια και 

Δευτεροβάθμια Συμβούλια επιθεώρησης θεάτρων και 

κινηματογράφων. 

 

 

 κ. Πρόεδρος: Προτείνεται ο κ. Αργυριάδης, πρόεδρος του ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ., 

αναπληρούμενος από τον κ. Μισυρλή. 

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 15ο:  Ορισμός μελών της επιτροπής του Π.Δ. 267/98 "περί διαδικασίας 

χαρακτηρισμού και κατεδάφισης νέων αυθαίρετων κατασκευών, 

τρόπου εκτίμησης της αξίας και καθορισμού του ύψους των προστίμων 

αυτών". 

 

 

 κ. Πρόεδρος: Προτείνεται για την συγκεκριμένη επιτροπή, ο αιρετός, κ. 

Βέρρος Κων/νος, με αναπληρωτή τον κ. Γεωργίου. Τα άλλα δυο (2) μέλη της 

επιτροπής, θα είναι υπάλληλοι της Τεχν. Υπηρεσίας, του κλάδου ΠΕ. 

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 16ο:  Συγκρότηση επιτροπών για την διενέργεια απογραφής κινητής και 

ακίνητης περιουσίας του Δήμου. 

 

 

 κ. Πρόεδρος: Η μια επιτροπή, που θα ασχοληθεί με την καταγραφή της 

ακίνητης περιουσίας, προτείνεται, παρά την εισήγηση, να αποτελείται από 5 (πέντε) 

μέλη. Επιπλέον, προτείνονται ένας Μηχανολόγος και ένας Πολ. Μηχανικός της 

Υπηρεσίας. Θα προεδρεύει ο Δημοτικός Σύμβουλος, που προτείνεται να είναι ο κ. 

Γεωργίου, σαν  πρόεδρος και της Κ.Α.Δ.Ε. και οι άλλες  δύο  για την κινητή 

περιουσία του Δήμου, θα είναι 3/μελής και στην μια θα προεδρεύει ο κ. Καδής που 

είναι Αντιδήμαρχος Καθ/τας και Πρασίνου και στην άλλη ο κ. Τερζόπουλος. Τα άλλα 

δυο μέλη των υπολοίπων επιτροπών, θα είναι ο κ. Ιορδάνης Λεμονής και ο κ. 

Οδυσσέας Αρβανίτης για το Αμαξοστάσιο και η κα Μαρία Κούρτογλου και Σοφία 

Μουτάκα, για τις Δ/κές – Οικονομικές Υπηρεσίες του Δήμου.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 
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ΘΕΜΑ 17ο:  Παραχώρηση χώρου για σύσταση οικογενειακών τάφων. 

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 18ο:  Συμπλήρωση της υπ' αριθμ. 760/1996 Α.Δ.Σ. περί της λειτουργίας 

καντινών στο Αυτοκινητοδρόμιο. 

 

 

 κ. Πρόεδρος: Προτείνεται από την Δ/ση του Αυτοκινητοδρομίου, επειδή 

λειτουργεί καντίνα που ενοικιάστηκε στο χώρο του Αυτοκινητοδρομίου, να 

προστεθεί στην απόφαση του Δ.Σ., η απαγόρευση εγκατάστασης και λειτουργίας 

καντινών, σε απόσταση 500 μέτρων από την περίφραξη του Αυτοκινητοδρομίου.  

 κ. Σωτηριάδης: Να απαγορευθεί, σε όλο το Αθλητικό Πάρκο Ομόνοιας.  

 κ. Πρόεδρος:  Ακριβώς. Και επειδή εκεί έχουμε αναψυκτήριο ενοικιαζόμενο 

στο χώρο του Αθλητικού Πάρκου της Ομονοίας. 

 

 

 - Εγκρίνεται. 

  

 

ΘΕΜΑ 19ο:  Εξέταση αιτήματος του Συλλόγου Οικογενειών και Φίλων για την 

Ψυχική Υγεία Ν. Σερρών. 

 

 

 κ. Πρόεδρος: Ζητείται η οικονομική ενίσχυση από το ΣΟΦΨΥ για την 

ενοικίαση ενός διαμερίσματος το οποίο θα λειτουργεί σαν κέντρο ημέρας ή σαν 

λέσχη των συγκεκριμένων ασθενών, ύψους 400.000 δρχ., προς κάλυψη μέρους των 

ενοικίων. Τα υπόλοιπα χρήματα θα δοθούν από την Μητρόπολη Σερρών και Νιγρίτης 

και από διάφορους συμπολίτες.  

 κα Ζαπάρα: Εγώ θέλω να πω κάτι άλλο. Ότι ο συγκεκριμένος είναι ένας 

νεοσύστατος σύλλογος, που πρέπει απαραίτητα να στηριχθεί από τους φορείς της 

πόλης, γιατί έχει μια δική του ιδιάζουσα μορφή και θα πρέπει εμείς εδώ σαν φορέας 

να στηρίξουμε την προσπάθεια αυτών των γονέων, οι οποίοι πραγματικά αποφάσισαν 

και τόλμησαν να βγουν προς τα έξω και να στήσουν αυτό το κέντρο και να 

μαζεύονται όλα αυτά τα άτομα που έχουν ανάγκη από στήριξη και από δημιουργική 

απασχόληση. Νομίζω ότι ο Δήμος, σεβόμενος την προσπάθεια, δεν πρέπει να 

περικόψει το αίτημά τους.  

 κ. Πρόεδρος: Έγινε σε συνεννόηση με την διοίκηση του συλλόγου κα 

Ζαπάρα.  

 κα Ζαπάρα: Ο σύλλογος μου είπε, ότι η Μητρόπολη αναλαμβάνει τον 

εξοπλισμό του διαμερίσματος και από τον Δήμο ζητούν την πληρωμή ενοικίων. Δεν 

θα ζημιωθεί ο Δήμος, αν δώσει αυτά τα χρήματα στον σύλλογο και ξέρω ότι 

πιστεύετε και εσείς το ίδιο πράγμα. Ότι πρέπει να τον στηρίξουμε και να ενισχύσουμε 

το ξεκίνημα όσον το  δυνατόν καλύτερα. 
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 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ:  Εδώ είναι μια πρωτοβουλία που θέλουν να δείξουν οι 

άνθρωποι ότι πηγάζει από τους ίδιους και με θυσίες την έκαναν, θα αναλάβουν και 

ένα μέρος του κόσμου, που θα τον βρουν μέσα από την κοινωνία και μέσα από τους 

ίδιους. Εγώ συμφώνησα μαζί τους για το μισό ενοίκιο. Εάν κρίνουμε στην πορεία του 

χρόνου, ότι χρειάζεται περαιτέρω ενίσχυσης, θα το κάνουμε. Καλόν είναι όμως, να 

ευαισθητοποιηθούν κι άλλοι φορείς της κοινωνίας μας, για να συνεισφέρουν σε 

τέτοιες προσπάθειες. Εγώ πιστεύω ότι θα βρεθεί. Καλόν είναι ο Δήμος, να δώσει το 

μισό ενοίκιο. Τώρα θα είναι 400, 450.000 δρχ.; Θα το δούμε.  

 κ. Σαουλίδης: Συμπληρωματικά να πω κάτι κ. Δήμαρχε. Το κέντρο, είναι 

γνωστό ότι, λειτουργούσε στο Νοσοκομείο. Από κάποιους κακούς χειρισμούς και 

μιλάμε για έναν μεγάλο αριθμό ανθρώπων που φιλοξενούνταν στον χώρο. 

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Δεν θα μπούμε στα εσωτερικά της λειτουργίας.  

 

   

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 20ο:  Αποδοχή της πρότασης του Τοπικού Συμβουλίου του Δημοτικού 

Διαμερίσματος Επταμύλων για διακοπή της λειτουργίας Σκοπευτηρίου. 

 

 

 κ. Πρόεδρος: Για την ιστορία, σας γνωρίζω ότι δόθηκε άδεια παραχώρησης 

για την λειτουργία σκοπευτηρίου, από την πρώην Κοινότητα Επταμύλων το 1993, η 

οποία αποσύρθηκε τον επόμενο χρόνο. Με νεώτερες αποφάσεις του Κοινοτικού 

Συμβουλίου τα επόμενα χρόνια, απεσύρθη αυτή η παραχώρηση. Τώρα ζητείται η 

απομάκρυνση του σκοπευτηρίου. Γιατί είναι μέσα σε κατοικημένη περιοχή και 

δημιουργεί προβλήματα. Πέραν της όχλησης, και για την ασφάλεια των περιοίκων 

της περιοχής.  

 κ. Σωτηριάδης:  Ήθελα να πω προς τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου 

Επταμύλων, μήπως υπάρχει η δυνατότητα να υπάρξει μια καθυστέρηση 5-6 μηνών, 

ώστε να βρεθεί  άλλος χώρος; Γιατί απ’ ότι έμαθα, τους δημιουργούμε μεγάλο 

πρόβλημα.  

 κ. Πρόεδρος: Κύριε συνάδελφε, η απόφαση του Κοινοτικού Συμβουλίου 

είναι του 1994, επαναλαμβανόμενη και το 1995, 96, 97, χωρίς να συμμορφώνεται ο 

Σκοπευτικός Όμιλος. Με αυτή την τακτική, μπορεί να βρεθούμε ενδεχόμενα το 2000, 

να κουβεντιάζουμε σ’ αυτό το τραπέζι νέα πρόταση πλέον του Τοπικού Συμβουλίου, 

για την απομάκρυνση του Σκοπευτικού Ομίλου.  

 κ. Συμεωνίδης Βασ.: Οφείλω να σεβαστώ την γνωμοδότηση του Τοπ. 

Συμβουλίου και των κατοίκων της περιοχής και όπως είναι φυσικό, ούτε μια μέρα νέα 

παράταση δεν μπορούμε να δώσουμε. 

 κ. Πρόεδρος: Αποδεκτή η πρόταση του Τοπικού Συμβουλίου Επταμύλων. 

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Θα ήθελα να τονίσω εδώ στο Δ.Σ. και να γίνει γνωστό σε 

όλους, ότι το Δ.Σ. Σερρών θα σέβεται τις αποφάσεις των Τοπ. Συμβουλίων, όσον 

αφορά τις χρήσης της γης.  Όμως κάνουμε μια έκκληση στα Τοπ. Συμβούλια, δεν μας 

έχουν  δώσει τέτοια  λαβή και  πιστεύω ότι  δεν θα  ας δώσουν,  να σταθούν  υπεράνω  
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περιπτώσεων ιδιωτικών συμφερόντων κ.λ.π. και όπως το Δ.Σ. έτσι και τα Τοπ. 

Συμβούλια να έχουν σαν πρώτο γνώμονα την προάσπιση του δημοσίου συμφέροντος.  

Και ένα άλλο: είναι χρέος όλων μας, εκείνα τα νταμάρια που είναι οι πληγές της 

περιοχής, να φροντίσουμε να τα αξιοποιήσουμε, αν μπορέσουμε. Και να καλύψουμε 

την ασχήμια αυτή με πράσινο ή με οτιδήποτε άλλο. Για ένα θερινό θέατρο, αν 

εξασφαλιστεί η στατικότητα του εδάφους, γιατί χρειάζονται έρευνες.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 21ο:  Έγκριση έκδοσης αδειών λειτουργίας καταστημάτων Υγειονομικού 

Ενδιαφέροντος.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 22ο:  Καταβολή αποζημιώσεων σε δικαιούχους για ρυμοτομούμενες 

οικοπεδικές εκτάσεις: 

 

 α) Πολυτίμης Αρβανιτίδη 

 β) Ιωάννη Μπαρακλή 

 γ) Δημητρίου Βαλκανά, κ.λ.π. 

 δ) Ευαγγελίας Πανίδου, κ.λ.π. 

 

 

- Εγκρίνεται. 

 

 

Μετά από το πέρας της συνεδρίασης, συντάχθηκαν τα πρακτικά αυτά και οι 

ακόλουθες αποφάσεις: 
 

 

713 / 1999 Έγκριση μελέτης προμήθειας ενός (1) φορτηγού Diesel 2,3 tn, για την 

καθαριότητα.                                   

 

714 / 1999 Ομοίως ενός (1) απορ/φόρου 16 m³.                                    
 

715 / 1999 Ομοίως ενός (1) ημιφορτηγού Diesel  1,1 tn. 

 

716 / 1999 Ομοίως ενός (1) επιβατικού αυτοκινήτου 1.200 cc για την Τεχνική 

Υπηρεσία. 

 

717 / 1999 Έγκριση του 1ου Α.Π. και συνέχιση του έργου: "Κατασκευή 

Αυτοκινητοδρομίου (Γ' Φάση)". 
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718 / 1999 Έγκριση μελέτης του έργου: "Μελέτη-κατασκευή ισογείων 

μονοκατοικιών με την μέθοδο της προκατασκευής". 

 

719 / 1999 Έγκριση απ' ευθείας ανάθεσης εκπόνησης μελέτης του έργου: 

"Διακόσμηση χώρου αναμονής εκδηλώσεων Κινηματοθεάτρου 

<ΑΣΤΕΡΙΑ>". 

 

720 / 1999 Ομοίως του έργου: "Επέκταση σκηνής και κατασκευής στέγης 

Κινηματοθεάτρου <ΑΣΤΕΡΙΑ>". 

 

721 / 1999 Ομοίως του έργου: "Αποτυπώσεις καταληφθέντων δημοτικών 

εκτάσεων για διανοίξεις δρόμων". 

 

722 / 1999 Έγκριση παράτασης προθεσμίας μελέτης πράξης εφαρμογής Άνω 

Καμενίκια-Ιμαρέτ. 

 

723 / 1999 Έγκριση μελέτης του έργου: "Πεζοδρόμηση οδού Σελεύκου και οδών 

Ο.Π. 13 της πόλεως Σερρών". 

 

724 / 1999 Έγκριση συνέχισης  της εκτέλεσης εργασιών κ..λ.π. που ανατέθηκαν 

στη ΔΕΕΕΚ για την έκδοση του οδηγού της πόλης, με πιστώσεις του 

προγράμματος INTERREG. 

 

725 / 1999 Ενημέρωση του Δ.Σ. επί αποφάσεων ΔΕΠΚΑ και ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ. 

 

725α/ 1999 Έγκριση απόφασης του Δ.Σ. της Δ.Ε.Π.Κ.Α. 

 

726 / 1999 Έγκριση καταβολής εξόδων κίνησης εκτός έδρας του κ. Δημάρχου.   

 

727 / 1999 Έγκριση καταβολής εξόδων κίνησης εκτός έδρας των κ.κ.: Νεράντζη 

Σουλτάνας και Σουλιώτη Μιχαήλ.  

 

728 / 1999 Ομοίως της Δημοτικής Συμβούλου κας Ζαπάρα Μαίρης. 

 

729 / 1999 Ομοίως του κ. Δημάρχου και του κ. Γεωργίου στο Μόναχο Γερμανίας. 

 

730 / 1999 Έγκριση δαπάνης μίσθωσης ενός προωθητήρα. 

 

731 / 1999 Έγκριση μελέτης: "Προμήθεια προκατασκευασμένων τουαλετών". 

 

732 / 1999 Ομοίως "Προμήθεια επίπλου τοίχου". 

 

733 / 1999 Ομοίως "Προμήθεια ξύλινου γραφείου".  

 

734 / 1999 Έγκριση διαφόρων προμηθειών και δαπανών για τις ανάγκες των 

Υπηρεσιών του Δήμου. 
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734α/ 1999 Ομοίως ΕΚΠΟΤΑ. 

 

735 / 1999 Έγκριση δαπανών για την πραγματοποίηση του ΠΑΜΒΛΑΧΙΚΟΥ 

ΣΥΛΛΑΛΗΤΗΡΙΟΥ στον Προμαχώνα. 

 

736 / 1999 Έγκριση καταβολής δαπάνης παρατεθέντος γεύματος προς τιμή:  

 α) της Γαλλικής αποστολής μαθητών και καθηγητών και 

 β) του Υπουργού Μακεδονίας και Θράκης κ. Μαγκριώτη. 

  
737 / 1999 Έγκριση προμήθειας ανταλλακτικών για την επισκευή αυτ/των του 

Δήμου. 

 

738 / 1999 Έγκριση ανάθεσης εργασιών επισκευής και συντήρησης αυτ/των του 

Δήμου. 

 

739 / 1999 Επιστροφή χρημάτων ως αχρεωστήτως εισπραχθέντων.                     

 

740 / 1999 Ορισμός Δημοτικών Συμβούλων ως μελών στα πρωτοβάθμια και 

δευτεροβάθμια συμβούλια επιθεώρησης θεάτρων και 

κινηματογράφων. 

 

741 / 1999 Ορισμός μελών της επιτροπής του Π.Δ/τος 267/98 "περί διαδικασίας 

χαρακτηρισμού και κατεδάφισης νέων αυθαιρέτων κατασκευών, 

τρόπος εκτίμησης της αξίας και καθορισμός του ύψους των προστίμων 

αυτών. 

 

742 / 1999 Συγκρότηση τριών (3) επιτροπών για τη διενέργεια απογραφής κινητής 

και ακίνητης περιουσίας του Δήμου. 

 

743 / 1999 Παραχώρηση χώρου για την σύσταση οικογενειακού τάφου στον κ. 

Τσακρακλίδη Νικόλαο. 

 

744 / 1999 Ομοίως στην κα Ρόζη Ιφιγένεια.   

 

745 / 1999 Ομοίως στην κα Πολυχρονίου Αθηνά. 

 

746 / 1999 Ομοίως στον κ. Ράππο Εμμανουήλ.     

 

747 / 1999 Ομοίως στον κ. Πλατυνάρη Χρήστο.  

 

748 / 1999 Ομοίως στην κα Αϊβατζίδου Αναστασία.. 

 

749 / 1999 Ομοίως στην κα Ελευθεριάδου Αλεξάνδρα. 

 

750 / 1999 Ομοίως στον κ.. Λεβέντη Δημήτριο.  

 

751 / 1999 Ομοίως στην κα Κατιρτζόγλου Αναστασία. 
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752 / 1999 Συμπλήρωση της αριθμ. 760/96 Α.Δ.Σ. περί λειτουργίας καντινών στο 

Αυτοκινητοδρόμιο. 

 

753 / 1999 Έγκριση καταβολής ποσού 500.000 δρχ. στο σύλλογο Οικογενειών και 

Φίλων για την Ψυχική Υγεία Ν. Σερρών (Σ.Ο.Φ.Ψ.Χ.) για την 

πληρωμή μέρους του ενοικίου του.  

 

754 / 1999 Αποδοχή της πρότασης του Τοπικού Συμβουλίου του Δημοτικού 

Διαμερίσματος Επταμύλων για διακοπή της λειτουργίας Σκοπευτηρίου 

στην περιοχή τους. 

 

755 / 1999 Έγκριση έκδοσης άδειας ίδρυσης και λειτουργίας στο Κατάστημα Μ. 

ΜΑΣΟΥΤΗΣ. 

 

756 / 1999 Ομοίως στο ΜΠΟΥΓΑΤΣΑΔΙΚΟ της κας Τουφεκτσή.                        

 

757 / 1999 Ομοίως στο ΚΡΕΟΠΩΛΕΙΟ του κ. Αγγελίδη Γεωργίου. 

 

758 / 1999 Ομοίως στην ΚΑΦΕΤΕΡΙΑ του κ. Τσιμπίρη Αλκιβιάδη.                   

                    

759 / 1999 Ομοίως στο ΠΑΝΤΟΠΩΛΕΙΟ κ.λ.π. του Πουρνάρα Γεωργίου. 

 

760 / 1999 Ομοίως στο ΕΡΓΑΣΤΗΡΙΟ ΖΑΧΑΡΟΠΛΑΣΤΙΚΗΣ κ.λ.π. του κ. 

Τσώλα Κων/νου. 

 

761 / 1999 Ομοίως στο ΚΑΦΕΝΕΙΟ της κας Ντερμετζή Παρασκευής.  

 

762 / 1999 Ομοίως στο κατάστημα ΣΝΑΚ-ΜΠΑΡ της Κούρτογλου Καλλιόπης.  

 

763 / 1999 Ομοίως στο ΠΑΝΤΟΠΩΛΕΙΟ του Τσαμπαλάκη Αγγέλου.  

 

764 / 1999 Ομοίως στο ΟΠΩΡΟΛΑΧΑΝΟΠΩΛΕΙΟ του κ.Αβραμπάκη Κων/νου.  

 

765 / 1999 Ομοίως λειτουργίας Μ.Ο. στην ΚΑΦΕΤΕΡΙΑ του κ. Μπαλτά 

Γεωργίου.       

 

766 / 1999 Ομοίως λειτουργίας Μ.Ο. στο ΚΑΦΕΝΕΙΟ-ΨΗΤΟΠΩΛΕΙΟ της κας 

Σηλιάχα Κων/νιάς. 

 

767 / 1999 Ομοίως Μ.Ο. στο ΚΑΦΕ-ΜΠΑΡ του κ. Αποστολίδη Πέτρου.  

 

768 / 1999 Ομοίως Μ.Ο. στο ΜΠΑΡ του κ. Βλάχου Στέφανου.  

 

769 / 1999 Ομοίως Μ.Ο. στην ΚΑΦΕΤΕΡΙΑ του κ. Κοσμαρέλη Αλέξανδρου.  

 

770 / 1999 Χορήγηση άδειας λειτουργίας ΟΒΕΛΙΣΤΗΡΙΟΥ  στην Διαμαντίκου 

Γεωργία λόγω συνταξιοδότησης.  
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771 / 1999 Αντικατάσταση άδειας λειτουργίας της κας Γ. Χατζηαναγνώστου - Η. 

Ζλάτκου Ο.Ε., λόγω αποχώρησης του ενός συνεταίρου.  

 

772 / 1999 Έγκριση έκδοσης άδειας λειτουργίας Μ.Ο. στην ΚΑΦΕΤΕΡΙΑ του κ. 

Κωνσταντινίδη Θεοδώρου. 

 

773 / 1999 Έγκριση καταβολής αποζημιώσεως στην δικαιούχο κ. Πολυτίμη 

Αρβανιτίδου για ρυμοτομούμενη έκταση.  

 

774 / 1999 Ομοίως στους κ.κ. Δημήτριο Βαλκανά κ.λ.π.  

 

775 / 1999 Ομοίως στον κ. Μπαρακλή Ιωάννη.  

 

776 / 1999 Ομοίως στους κ.κ. Πανίδου Ευαγγελία κ.λ.π.  

 

777 / 1999 Αποχαρακτηρισμός χώρου για την Ανέγερση Αστυνομικού Μεγάρου.       

 

778 / 1999 Έγκριση μελέτης του έργου: "Επισκευή-Συντήρηση 17ου Δημοτικού 

Σχολείου". 

 

779 / 1999 Ομοίως του έργου: "Επισκευή και συντήρηση Ειδικού Δημοτικού 

Σχολείου". 

 

780 / 1999 Ομοίως του έργου: "Διαφορές σιδηροκατασκευές στο Δημοτικό 

Αμφιθέατρο Δήμου Σερρών". 

 

781 / 1999 Παράταση ωραρίου λειτουργίας μουσικών οργάνων  στο κατάστημα 

ΚΑΦΕΤΕΡΙΑ με ηλεκτρονικά, του κ. Γρηγοριάδη Α. κ.λ.π. 

 

782 / 1999 Έγκριση έκδοσης άδειας λειτουργίας Μ. Ο. του ΑΝΑΨΥΚΤΗΡΙΟΥ 

του Μπαλίδη Χαράλαμπου.  

 

783 / 1999 Ομοίως του ΚΑΦΕ-ΜΠΑΡ του κ. Καλαμάρα Αλέξανδρου.  

 

784 / 1999 Ομοίως του ΚΑΦΕΝΕΙΟΥ του Τζεμετζή Χρήστου.  

 
 

 

 

O ΠΡΟΕΔΡΟΣ TOY Δ. Σ.                                     Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ ΤΟΥ Δ.Σ.                

 

 

 

 

   ΠΕΡΔΙΚΗΣ ΖΗΣΗΣ                                              ΣΥΜΕΩΝΙΔΗΣ ΗΜΗΤΡΙΟΣ       
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 Τ Α     Μ Ε Λ Η 

 

 

Κωνσταντινίδου Ελένη 

 

Αγγελίδης Πέτρος 

 

Αναστασιάδης Αντώνιος 

 

Αργυριάδης Νικόλαος 

 

Βαβαλέκας Ιωάννης 

 

Βέρρος Κων/νος 

 

Βλάχος Ηλίας 

 

Γεωργίου Γεώργιος 

 

Γκότσης Ηλίας 

 

Εμμανουηλίδου Καίτη 

 

Ζαπάρα Μαίρη 

 

Καβακλιώτης Αντώνιος 

 

Καδής Νικόλαος 

 

Κουρουζίδης Μηνάς 

 

Μισυρλής Σπυρίδωνας 

 

Νέδος Νικόλαος 

 

Σαουλίδης Στυλιανός 

 

Σίγκας Γεώργιος 

 

Στρατουδάκης Στυλιανός 

 

Συμεωνίδης Βασίλειος 

 

Σωτηριάδης Δημήτριος 

 

Τερζόπουλος Γεώργιος 

 

Τότσιος Ηλίας 

            
   


